
 

Hej 

 

Jeg ved ikke om det er jer man skal henvende sig til, jeg så Besklæftigelsesministeren 

Claus Hjort Nielsen i fjernsynet. Hvor han udtalte sig om de unge som ikke får en  

uddannelse. Han vil tage kontanthjælpen fra dem for at få dem i gang med  en uddannelse 

men det hjælper ikke, det var bedre at hjælpe dem end at straffe dem. 

 

I Herning har vi en god skole der hedder Lindegaardskolen, hvor de er startet på den 

nye uddannelse af unge med særlige behov. Min datter har gået der et år og skal fort- 

sætte  i de næste 3 år på skolen.   Det største problem er at hun bliver snart 18 år og 

derfor har hun behov for noget økonomisk støtte.  Det bliver højst sandsynlig kontanthjælp 

men det er ikke endeligt afgjort på nuværende tidspunkt. 

Jeg forstår ikke at man laver sådan en uddannelse og ikke sørger for at der følger  en  

ordentlig økonomisk  ordning med, de unge kunne jo få en form for SU. 

På skolen gør de meget for de unge, og jeg forstår ikke at de skal på kontanthjælp jeg 

tror det kan få mange til at sige fra. Det er ikke rart at skulle bruge sin børneopsparing  

som måske var beregnet til et kørekort eller indskud i en lejlighed før man evt kan til- 

godeses på det økonomiske plan. 

 

Med venlig hilsen 

Karen Marie Pedersen 
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